
 
 

Skolebestyrelsesmøde 24.05.2017 kl. 17.00-19.30                                
 

 

 

Dagsorden: 

 

 

Referat: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
møde. 
5 min. (Klaus) 

 

 

Referat godkendt 

 

2. Meddelelser fra elever/elevrådet. Fast 
punkt. 
5 min. (elevrådsrepræsentanter) 

 

 

Der er på de seneste 
elevrådsmøder bl.a. blevet drøftet 
skolereformsbegrebet Åben Skole 
og vores kommunale fokus om 
Synlig læring en mere åben skole 
og synlig læring – med mere 
bevægelse. Måske særligt i 
udskolingen. 
Eleverne kunne godt tænke sig, at 
undervisningen var mere aktiv og 
anderledes. Nogle gange er der 
fem timers dansk i træk. Der 
ønskes mere medbestemmelse – 
måske specielt på mellemtrinnet. 

Man kunne godt tænke sig bedre 
koordinering mellem lærerne i 
forhold til aflevering af stile, 
fremlæggelse med mere. 
Det blev drøftet at vi bør nytænke 
sidste skoledag nytænkes. Punktet 
kommer også på næste uges 
udskolingsmøde. 
 



 

3. Nyt fra afdelingerne. Kort orientering 
og drøftelse. 
5 min. (TL, AE) 

 

 

I udskoling har der været hærværk 
på skolen i forbindelse med 
afslutningen af niende klasse. Der 
har dog også været gode ting ved 
sidste skoledag, så som fodbold 
mellem elever og lærere, 
lærerstyrede nummereringer, 
konkurrencer mv. Der har været 
IT-udfordringer i forbindelse med 
afviklingen af årets afgangsprøver. 
På flere årgange har der været 
hytteture, blandt andet til Ganløse 
og tilbagemeldingerne har været 
positive. 

4.  

Orientering om timefordeling 
for skoleåret 2017/2018  
20. min. (TL) 

 

 

Timefordelingsplan blev fremlagt og godkendt. 
Det blev fremhævet, at SB allerede i efteråret 
med fordel kan overveje om, der skal være 
justeringer i den nuværende timefordelingsplan. 

 

5. Status på førstehjælpskursus 
og hjertestarter 10. min. (Signe 
og Alice) 

 

 

Tilbud indhentes i øjeblikket på 
undervisning i førstehjælp for alle 
ansatte på skolen. Der arbejdes 
ligeledes på indkøb af en 
hjertestarter. 
 

 

6. Status fra Trivselsgruppen –  
herunder gennemgang af 
trivselsundersøgelsen?  

 

30. min. (Trivselsgruppen) 

 

 

Punktet om trivsel udsættes, da 
gruppen var mere end halveret. 
 

 

7. Status på mobilpolitik 

10. min. (PG) 

 

 

Mobilpolitikken er vedtaget, og vil 
bliver blive beskrevet i 
nyhedsbrevet både før og efter 



sommerferien 2017. Reglen er: fra 
0.-3. klasse er det mobilfrit - både i 
skolen og i GFO. I 4.-5. klasse kan 
mobilerne efter aftale bruges i 
undervisningen. I 6.-9. klasse vil 
der være mobilskab, så mobilerne 
kan låses væk, og der vil blive 
opfordret til andre samværsformer 
i frikvartererne. 
 

 

8. Valg af SB medlem til 
Tranefondens bestyrelse, rolle 
og forventninger 
15. min. (Klaus) 

 

 

Klaus er udpeget til at følge 
forældreforeningen. 

 

9. Meddelelser. 
5 minutter  

 SB formand: 
 Skoleleder:  
 SB: 

 

 

 Klaus har været til 
skolebestyrelsesformandsmøde. 
Kommunen taler om behovet for 
overlevering. Både fra 
børnehave til skole. Fra 
elevskifte til ny skole. Og fra 
skole til gymnasium. 

 Der er nedsat et kommunalt 
udskolingsudvalg. Men der er 
p.t. ingen planer. 

 Borgmesteren vil besøge 
syvende, ottende og niende 
klasse 2 til 3 timer for at få et 
indtryk af børnenes ønsker. 

 Skolens økonomi er god indtil 
d.d. 

 Det blev besluttet at afholde et 
møde med Gentofte 
Ejendomme... 



 Der er møder med Gentofte 
ejendomme. Mulighed for en 
medarbejder fra Jobcenter. Vi 
får direktøren fra Gentofte 
ejendomme på besøg som 
gerne vil inspicere vores 
toiletter. Der bliver nu gjort 
middagsrent på toiletterne. 
Jacob foreslog, at vi bad 
kommunen om deres 
vedligeholdelsesplan, som vist 
er lovpligtigt at have per 
ejendom. Peter fortalte, at 
madordningen gerne vil tilbyde 
udsalg i 10-frikvarteret -dette 
prøver vi og ser om det er et 
godt tilbud. Der er tale om 
skolen kunne se pænere ud.  

 

 

 

10. Eventuelt.  
5 minutter (?) 

 Punkter til eventuelt meddeles 
ordstyrer i starten af mødet, så de kan 
indtænkes. Orienteringspunkter er 
ikke et drøftelses eller 
beslutningspunkt. De skal på den 
ordinære dagsorden. 

 

 

Alice udarbejder et notat 
vedrørende 
forældrerepræsentanterne rolle. 
Dette udsendes til alle forældre. 
 

Der er tilbud om både sorggrupper 
og skilsmissegrupper i kommunen. 
Det er under overvejelse, om 
skolen skal have egne grupper af 
den ene eller anden slags. 

 

 

Mødedeltagere 

Klaus Munch Kjøller 
 

Anne Sophie Gottlieb afbud 

Signe Christensen 

 

Sidsel Thomsager 
 



Pia Samuelsen  
 

Kim Mårtensson 

 

Barbara Bertelsen 

 

Peter G. Nielsen 

 

Rikke D. Gantzhorn afbud Thomas Langkjær 
 

Jacob Ørskov Reese 

 

Alice Lykke afbud 

Tine Filges 

 

Peter Svenson 

 

Josefine 8.b. ___________________ 

Josephine 9.a. ___________________ 

Marie 9.b. ___________________ 

Josefine 8.a. ___________________ 
 

Mvh. 
 

Klaus Munch Kjøller 
 
 

Punkter til næste SB-møde, torsdag 22/6, kl. 17 til? Året afsluttes med spisning hos Klaus 
 

 Forældrerepræsentantens rolle på Tranegård  
 Gfo folderen  
 Økonomi 
 Gentofte Liv 

 Trivselsgruppe 
 

Punkter fremadrettet 
 Værdier 

 

 


